

[Text]

of that community, are not any more adversely affected than we can help.

Mr. Anguish: What number of committees are there going to be to gear up for the shutdown at the end of June? Are there going to be a number of committees? Is there going to be one main committee? How is that going to be structured?

• 2155

Mr. Ediger: There will be a number of committees. There will be a union management committee, a staff management committee and other committees with representation from the province and the federal government.

We are too early in the process to give specific details, but let me assure you that we will do everything possible to be fair. I know you are concerned for your constituents, and I will certainly keep you informed of our plans as they become firm as we go along.

Mr. Anguish: Is there a part to be played by any of the elected representatives, such as myself, the federal representative, or the representative of the provincial legislative assembly, to be involved in any of those discussions?

Mr. Ediger: I am sure that there is a part to be played by everyone who has some concern for that part of the world.

Mr. Anguish: Does Eldorado Nuclear Limited plan on—?

The Chairman: This is your last question, Mr. Anguish.

Mr. Anguish: I have a couple of questions I would like to put. I would like to ask for indulgence to be put on the question list again because I have several questions and I do not see an opportunity coming up in the near future to be able to ask those in a forum similar to this.

One question that comes immediately from your answer, Mr. Ediger, would be: Will funds be provided to the interest groups who make representation on the committees?

Secondly, I would like to know what Eldorado Nuclear Limited is going to do in terms of the disposal of the assets that they have at Beaverlodge, close to Uranium City. One suggestion that the minister made was that the assets would be given, free of any charge, to the provincial government. Are there other means of disposal of those assets?

Mr. Ediger: Again, I have to say that I believe your questions are proper ones but they are premature.

Mr. Anguish: You cannot tell me at this time, in regard to my first question, whether funding will be provided to some of the groups?

Mr. Ediger: We had not contemplated funding; the province may.

Mr. Anguish: Why should the province fund those groups to make representations . . . ?

Mr. Ediger: It is their community.

[Translation]

de nos employés mais constituent une importante partie de cette collectivité, ne soient pas touchés plus qu'il ne faut.

M. Anguish: Combien de comités va-t-on établir pour s'occuper de cette fermeture à la fin de juin? Et d'abord y en aura-t-il plusieurs? Ou un seul? Comment cela sera-t-il organisé?

M. Ediger: On va établir un certain nombre de comités; un comité de gestion syndicale, un comité de gestion du personnel et d'autres comités dans lesquels le gouvernement provincial et le gouvernement fédéral seront représentés.

Il est encore trop tôt pour vous donner à ce sujet des détails précis, mais je puis vous assurer que nous allons faire tout notre possible pour nous montrer équitables. Je sais que vous vous sentez responsables devant vos électeurs et je vous tiendrai au courant de l'évolution de nos plans.

M. Anguish: Est-ce que des représentants élus comme moi, des représentants du parlement fédéral ou des assemblées provinciales, pourront participer à ces discussions?

M. Ediger: Je suis sûr que tous ceux qui s'intéressent à cette région pourront jouer un rôle.

M. Anguish: Est-ce que Eldorado Nucléaire Limitée a l'intention . . . ?

Le président: Ce sera votre dernière question, monsieur Anguish.

M. Anguish: Il y a un certain nombre de questions que j'aimerais poser. Je voudrais demander une fois de plus votre indulgence pour que vous me mettiez sur votre liste à nouveau, car j'ai plusieurs questions à poser et je ne crois pas que nous aurons bientôt une autre occasion aussi bonne de les poser.

Il ya une question qui découle directement de votre réponse, monsieur Ediger, c'est celle-ci: est-ce que l'on financera les groupes d'intérêts qui présenteront des instances à ces comités?

En deuxième lieu, j'aimerais savoir comment Eldorado Nucléaire Limitée disposera de ces avoirs à Beaverlodge près d'Uranium City. Le ministre avait laissé entendre que ces avoirs seraient donnés, francs de toute obligation, au gouvernement provincial. N'y a-t-il pas d'autres moyens de les utiliser?

M. Ediger: A nouveau, je dirai que vos questions sont appropriées, mais prématurées.

M. Anguish: Vous ne pouvez donc pas me dire dans le cas de ma première question, si certains de ces groupes seront financés?

M. Ediger: Nous n'avions pas prévu de financement, mais peut-être que le gouvernement provincial . . .

M. Anguish: Pourquoi le gouvernement provincial financerait-il les groupes qui feraient des instances . . . ?

M. Ediger: Parce que c'est dans sa collectivité.